
   

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i B1973 mandag den 28. juni 2022 klokken 18:00 

Deltagere, Allan, Henrik, Jan, Mette, Maja & Merete 

Afbud: Kenneth 

1. Referat fra sidste møder referat fra det sidste møde blev godkendt uden bemærkninger 
 

2. Opsamling Kasper / Tange Vi fik en tilbagemelding på, hvad den sportslige ledelse skal arbejde på efter 
sommerferien.  

 
3. Opsamling fælles sommerafslutning Arrangementet gik godt, og vi har fået positive tilbagemeldinger 

fra arrangementet, og konstruktiv kritik på arrangementet, som vi vil gentage til næste år.  
 

4. Samarbejde med andre klubber Der er dialog med Herlev Kommune omkring samarbejde mellem 
fodboldklubberne i Herlev. 

 
5. Jubilæumsfest Vi har indledende planlægningsmøde mandag 4. juli 2023. 

 
6. Micro-cup Micro-cup bliver afholdt 2. søndag i september. Vi har holdt indledende møde og orienteret 

omkring at weekenden skal reserveres hertil i klubben. Vi har sendt invitation ud til Micro-Cup fysisk og 
online og de første tilmeldinger er kommet. U15 vil være ansvarlig for dommertjans.  

 
7. Kommunikation, God sommer Vi sender en sommerhilsen ud til alle medlemmer. 

 
8. Nabomøde Vi vil gerne skabe yderligere dialog med kommunen omkring ekstra parkeringspladser.  

 
9. Henvendelser Vi fulgte op på de henvendelser vi har fået i bestyrelsen.  

 
Vi vendte aktuel debat omkring badning efter idræt, og vil fokusere på dette.  
 

10. Årshjul Herlev Festuge første uge i september, og micro-cup efterfølgende weekend.   
 

11. Opfølgning budget n/a  
 

12. Nyt fra formanden, administrationen, kasser m.v. 
 
Formand Vi har udfordringer med bolde, der forsvinder og vi skal have sat en stopper for det. Vi skal 
have sat overvågning op, og så skal vi have kigget efter de bolde, som bliver skudt uden for banerne og 
samlet dem op.   
 
Vi er stadig i dialog omkring tøj.  
  
Administration Intet nyt 
 



   

 

Kasser Intet nyt.  
 
HR: Intet nyt.  
 
Event- og marketing: Intet nyt. 
 
Pigeafdelingen Intet nyt. 
 
Børnefodbold og Teen. Trine Blæsbjerg er blevet gjort ansvarlig for kravlegården.  
 
Dame- og herresenior: Intet nyt i første til damesenior.  
 
Vi har fået ansat en ny cheftræner til 1. senior. Intet nyt på 2. senior og 3. senior. 
 
Fitness Der er ved at blive installeret køleanlæg, og der er blevet anskaffet nye cykler.  
 
Byggeudvalget Intet nyt.  
 

13. Eventuelt  
 

14. Kommende bestyrelsesmøder 
 

Mandag 15. august 2022 klokken 17:30 
Mandag 12. september 2022 klokken 17:30 
Mandag 10. oktober 2022 klokken 17:30 
 


